
 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
vanochtend stond er in het Dagblad van het Noorden een artikel over een aantal standplaatshouders 
(o.a. een bloemenkraam) die per 1 januari hun kraam dagelijks zouden moeten afbreken en afvoeren. 
De volgende ochtend zouden ze hun kraam dan weer mogen opbouwen. Daarover zijn de 
standplaatshouders per brief geïnformeerd.  
 
Langs deze weg geven we u aan dat deze brief zo niet verstuurd had mogen worden. De brief is 
daarom ingetrokken. We gaan met betrokken standplaatshouders in gesprek. Wij kunnen namelijk 
niet van ondernemers verwachten dat zij per 1 januari al een oplossing hebben.  Een nieuwe brief met 
die boodschap wordt zo spoedig mogelijk naar betrokkenen verstuurd.  
 
Er zijn inmiddels ook door een aantal partijen schriftelijke vragen gesteld over deze ontwikkelingen. In 
het antwoord daarop zullen we e.e.a. verder verduidelijken.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Carine Bloemhoff 
Wethouder Haven en Marktwezen 
 
 


